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Usvajanje Zapisnika sa XVIII. sjednice Općinskog vijeća 



 

 
OPĆINSKO VIJEĆE 
KLASA: 021-05/18-01/10 

URBROJ: 2170-03-18-01-1 

 

Z A P I S N I K 

sa XVIII. sjednice Općinskog vijeća 

Općine Ĉavle odrţane 13. prosinca 2018. godine 

 
 

 Sjednica se odrţava u prostorijama Općine Ĉavle – OPĆINSKA VIJEĆNICA, sa 

poĉetkom u 18,00 sati, a predsjedava joj predsjednik Općinskog vijeća Općine Ĉavle 

NORBERT MAVRINAC.  

 Prisutni: NORBERT MAVRINAC, SANDRA MOHORIĆ, RAJNA BROZNIĆ, 

DUŠKO MIĈETIĆ, MARKO ŢUVIĆ, ALJOŠA ŢEŢELIĆ, ALEN KNEŢEVIĆ, 

MIRKO VUKELIĆ, GORAN MAVRINAC, MARIJANA KOŠĈIĆ, STANISLAV 

ŢEŢELIĆ, MARIJANA MAVRINAC, EDO ŢEŢELIĆ, ĐURĐICA FUĆAK.  
Ostali prisutni: IVANA CVITAN POLIĆ, DEJAN LJUBOBRATOVIĆ, DOLORES BURIĆ, 

MIRJANA ĈABRIJAN.  

 Predsjedatelj utvrĊuje da sjednici prisustvuje 14 vijećnika pa će sve donijete odluke 

biti punovaljane.  

 U nastavku predsjedatelj ĉita prijedlog dnevnog reda te utvrĊuje da je jednoglasno 

usvojen slijedeći 

 

 

D n e v n i r e d:  

 

1. Usvajanje Zapisnika sa XVI. sjednice Općinskog vijeća 

2. Usvajanje Zapisnika sa XVII. sjednice Općinskog vijeća 

3. Proraĉun Općine Ĉavle 

 a) Usvajanje proraĉuna Općine Ĉavle za 2019. godinu i projekcije za 2020. i 2021. godinu 

 b) Usvajanje Plana razvojnih programa Općine Ĉavle za razdoblje 2019-2021. godine 

4. Donošenje Odluke o izvršavanju proraĉuna Općine Ĉavle za 2019. godinu 

5. Donošenje I. izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne 

infrastrukture za 2019. godinu 

6. Donošenje Programa javnih potreba Općine Ĉavle za 2019. godinu iz podruĉja:  

 a)socijalne skrbi i zdravstva 

 b)sporta 

 c)kulture 

 d)predškolskog odgoja, naobrazbe i obrazovanja 
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7. Donošenje odluke o rasporeĊivanju sredstava za rad politiĉkih stranaka zastupljenih u 

sazivu Općinskog vijeća za 2019. godinu 

8. Program korištenja sredstava naknade za zadrţavanje nezakonito izgraĊenih zgrada u 

prostoru za 2019. godinu 

9. Program utroška sredstava šumskog doprinosa za 2019. godinu 

10. Donošenje odluke o uvjetima i naĉinu drţanja kućnih ljubimaca i naĉinu postupanja s 

napuštenim i izgubljenim ţivotinjama te divljim ţivotinjama 

11. Donošenje odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi izmjena i dopuna Detaljnog 

plana ureĊenja „SC Mavrinci“ 

12. Donošenje odluke o IV. Izmjenama i dopunama Statuta Općine Ĉavle 

13. Dostava izvješća o radu Automotodroma Grobnik za 2018. godinu i Plan ulaganja za 

2019. godinu 

14. Donošenje odluke o potpunom oslobaĊanju od plaćanja komunalnog doprinosa 

15. Donošenje odluke o obustavi isplate sredstava za redovito godišnje financiranje iz 

proraĉuna Općine Ĉavle za stranku ARS 

 

 

 AKTUALNI SAT 

 

MARIJANA MAVRINAC: 1. Tko je zaduţen za ĉišćenje i odrţavanje šahti na podruĉju 

Općine Ĉavle? 
Ivana Cvitan Polić (odgovor): Za ĉišćenje i odrţavanje šahti na podruĉju Općine Ĉavle 

zaduţeno je KD ĈAVLE d. o. o. kojem je Općina Ĉavle Ugovorom povjerila te poslove.  

 

EDO ŢEŢELIĆ: 1. Kada se moţe oĉekivati da se na podruĉju Općine Ĉavle postave 

baje za odvajanje smeća jer do sada nije vidljivo da se bilo što po tom pitanju dogaĊa? 

 2. Koliko mjeseĉno Općina Ĉavle na svom podruĉju prikupi i zbrinjava 

komunalni otpada i koliko se to plaća? 
Ivana Cvitan Polić(odgovor): 1. Baje za prikupljanje komunalnog otpada nabavlja KD Ĉistoća 

i iste će biti uskoro podijeljene po kućanstvima dok će se tijekom iduće godine nabaviti baje 

za selekcionirani otpad koje će takoĊer biti podijeljene po kućanstvima.  

 2. Toĉne podatke o koliĉinama prikupljenog otpada ima KD Ĉistoća a te podatke 

moţemo dobiti ukoliko to i zatraţimo kao i podatke o cijenama tog zbrinjavanja.  

 

GORAN MAVRINAC: 1. Išĉitavanjem vašeg amandmana na proraĉun 2019. godine 

zanima me po kojim kriterijima ste odjednom osigurali 32.000,00 kuna u proraĉunu za 

odrţavanje maškaranih zabava u Domu kulture Ĉavle obzirom da ĉetiri godine unatrag 

niste ţeljeli izdvojiti niti 1 kunu za odrţavanje maškaranih zabava u Domu kulture 

Ĉavle te ste uvijek imali sijaset opravdanja prema organizatorima maškaranih zabava 

kako novaca nema i kako ne moţemo trošiti na maškarane zabave pored investiranja u 

kapitalne projekte? 

 Ovim ĉinom pljujete po svim udrugama i ugostiteljima koji su vas nemali broj 

puta pitali sa sufinanciranje maškaranih zabava u Domu Ĉavle a koje ste odbili i svjesno 

dopustili da zbog navedenog razloga maškarani tanci izgube kontinuitet odrţavanja 

obzirom da troškovi odrţavanja istih iziskuju poveći trošak kojeg ni udruge ni 

ugostitelji ne mogu samostalno podnijeti bez financijske podrške općine kojoj bi trebao 

biti u interesu kontinuitet odrţavanja maškaranih tanci kao turistiĉkog brenda 

Grobnišćine i nematerijalnog kulturnog dobra našeg zaviĉaja.  

 Razumijem antagonizam prema meni obzirom da predstavljam u ovom vijeću 

politiku koja se dijametralno kosi sa vašom te su mi razumljivi vaši motivi da 
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omalovaţite i diskreditirate mene osobno no kolateralne ţrtve toga ĉina su ĉlanovi 

udruga, ugostitelji te svi oni koji su na bilo koji naĉin dali sebe da odrţimo uţancu starih 

koja još uvijek gori u dovoljnoj mjeri va sakomu od nas ki let i let nesebiĉno kao 

volonteri dajemo sebe va projekti od znaĉaja za naš grobniĉki zaviĉaj.  

 Nastavno na prethodno pitanje, krajem rujna 2017. godine došao sam zajedno sa 

ugostiteljem u vaš ured potpisati ugovor ispred udruge Ĉavjanske maškare za 

organizaciju maškaranih tanci u 2018. godini što ste odbili potpisati. Nakon toga ste 

krajem studenog 2017. godine raspisali javni poziv za iskazivanje interesa za 

suorganizaciju maškaranih tanci u Domu Ĉavle po prvi puta od kako Općina Ĉavle 

postoji na koji se nije javio nitko poslije ĉega ste shvativši 28. 12. 2017. godine da tancih 

neće biti dozvolili udruzi koju vodim Ĉavjanske maškare da ipak preuzme organizaciju 

maškaranih tancih u Domu Ĉavle no tada je naţalost bilo prekasno za marketinšku 

pripremu koja je temeljem svega i ugostitelj odbio ići svjesno u rizik obzirom da je sa 

najavom trebalo izaći poĉetkom prosinca iste godine. Kada budete izostavili dvostruke 

kriterije, kada svi skupa zajedno sjednemo za stol bez fige va ţepu, anuliramo 

meĊusobni antagonizam i politiĉke nesuglasice stavimo po strani, stvorit ćemo realne 

preduvjete za vrnjanje maškaranih tancih va Domu Ĉavle, do tada tancih va onom 

obliku kod ĉa ih si skupa pamtimo neće biti i toj nepobitna ĉinjenica, preveć iskustva i 

let organizacij je zada mene va ton sektoru da bin fulal dijagnozu problema z 

maškaranimi tanci.  

 Zakljuĉno zanima me zašto ove godine niste poĉetkom studenog raspisali javni 

poziv za iskazivanje interesa za suorganizaciju maškaranih tancih kao što ste to uĉinili 

lanjske godine te pozvali predstavnike mesopusnih udruga Općine Ĉavle na sastanak 

apropo predmetne teme? 
Ivana Cvitan Polić(odgovor): Sredstva za organizaciju maškaranih tancih va Domu Ĉavle smo 

proraĉunom predvidjeli kao pomoć u organizaciji istih bilo tko to bude zainteresiran za 

organizirati ali to ne znaĉi da će Općina po pitanju same organizacije sudjelovati u tome i da 

će se zabave i odrţati ukoliko za to netko ne iskaţe interes. Bili smo u kontaktima sa vama i 

sa ostalim udrugama ali nitko nije pokazao interes da bi sudjelovao u organizacijama 

maškaranih zabava u Domu Ĉavle. Iz tog razloga Općina Ĉavle nije objavila javni poziv za 

iskazivanje interesa za organizaciju maškaranih zabava u Domu Ĉavle.  

 

ALEN KNEŢEVIĆ: 1. Da li je u planu i za iduću godinu rad logopeda i defektologa u 

Općini Ĉavle? 
Ivana Cvitan Polić(odgovor): 1. Logoped je već ove godine zapoĉeo sa radom i nastaviti će i 

tijekom iduće godine. Što se tiĉe defektologa za to je potrebito obaviti dodatne kontakte i 

razgovore oko eventualnog angaţmana.  

 

ĐURĐICA FUĆAK: 1. Da li je moguće poboljšati prometnu signalizaciju na cesti kod 

groblja Cernik? 
Ivana Cvitan Polić: Izvidjeti ćemo moguća rješenja.  

 

SANDRA MOHORIĆ: 1. Da li bi se što moglo uĉiniti na poboljšanju prometne 

signalizacije oko ambulante u Ĉavlima? 
Ivana Cvitan Polić (odgovor): Prometna signalizacija je postavljena a ljudi se još na nju 

privikavaju obzirom da je ista znaĉajno izmijenjena u odnosu na prethodno razdoblje. Nakon 

odreĊenog vremena ćemo izvršiti analizu kako bi se eventualno stanje poboljšalo ukoliko za 

to bude potrebe.  
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ALJOŠA ŢEŢELIĆ: 1. Da li se što moţe uĉiniti da se paketi za starije osobe – njihova 

podjela bolje riješe? 

 2. Da li Općina ima kakvu kontrolu trošenja sredstava iz proraĉuna koja se 

dodijele udrugama u kulturi i sportu? 
Ivana Cvitan Polić (odgovor): 1. Novi naĉin podjele paketa za starije osobe je uveden još 

prošle godine i nije bilo većih zamjerki tako da nema potrebe svake godine mijenjati to.  

 2. Kontrola utroška sredstava postoji i sve udruge su uz predaju novih zahtjeva duţne 

dostaviti i svoja izvješća o prošloj godini. Za sada nekih problema u tome nije bilo jer su se 

udruge u meĊuvremenu prilagodile novim zahtjevima i naĉinu voĊenja takve kontrole.  

 

MARIJANA KOŠĈIĆ: 1. Da li Općina ima podatke o troškovima sudskih sporova? 

 2. Kakvi su kriteriji financiranja rada nacionalnih manjina u Općini Ĉavle? 
Dolores Burić (odgovor): 1. Podatke imamo u financijama a mogu reći da se ne radi o nekim 

znaĉajnijim izdacima.  

Mirjana Ĉabrijan(odgovor): 2. Nacionalne manjine se za svoj rad financiraju u skladu sa 

Zakonom, a predstavnike nacionalnih manjina se sufinancira u skladu sa Odlukom o 

naknadama za rad politiĉkih stranaka u Općinskom vijeću Općine Ĉavle.  

 

Toĉka 1.  

Usvajanje Zapisnika sa XVI. sjednice Općinskog vijeća 

 

 Prijedlog zapisnika vijećnicima je dostavljen uz materijal za sjednicu i u privitku je 

Zapisnika.  

 Obzirom da se nitko nije javio za raspravu, predsjedatelj utvrĊuje da je jednoglasno 

donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Usvaja se Zapisnik sa XVI. sjednice Općinskog vijeća Općine Ĉavle odrţane 15. 

studenog 2018. godine.  

 

Toĉka 2.  

Usvajanje Zapisnika sa XVII. sjednice Općinskog vijeća 

 

 Prijedlog zapisnika vijećnicima je dostavljen uz materijal za sjednicu i u privitku je 

Zapisnika.  

 Prije davanja na usvajanje zapisnika vijećnik Goran Mavrinac napominje da će po 

ovoj toĉki biti suzdrţan obzirom da istoj sjednici nije nazoĉio.  

 Po iznijetom, predsjedatelj utvrĊuje da je većinom glasova 13 ZA, 1 SUZDRŢAN 

donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Usvaja se Zapisnika sa XVII. sjednice Općinskog vijeća Općine Ĉavle odrţane 

17. studenog 2018. godine.  
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Toĉka 3.  

Proraĉun Općine Ĉavle 

a)Usvajanje proraĉuna Općine Ĉavle za 2019. godinu i projekcije za 2020. i 2021. godinu 

b)Usvajanje Plana razvojnih programa Općine Ĉavle za razdoblje 2019-2021. godine 
 

 Prijedlog proraĉuna za 2019. godinu i projekcija proraĉuna za 2020. i 20121. godinu 

kao i plan razvojnih programa za razdoblje 2019. – 2021. godinu vijećnicima su dostavljeni 

uz materijal za sjednicu i u privitku su Zapisnika.  

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica Ivana Cvitan Polić.  

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: EDO ŢEŢELIĆ, 

MARIJANA MAVRINAC, ĐURĐICA FUĆAK, RAJNA BROZNIĆ, GORAN 

MAVRINAC, MIRKO VUKELIĆ, SANDRA MOHORIĆ, DUŠKO ŢEŢELIĆ, ALJOŠA 

ŢEŢELIĆ.  

 Predsjedatelj nakon provedene rasprave napominje da su se o prijedlogu proraĉuna 

oĉitovala i radna tijela Općinskog vijeća ĉija oĉitovanja su u privitku Zapisnika iz kojih je 

vidljivo da nemaju primjedbi na dostavljeni prijedlog.  

 TakoĊer upoznaje prisutne i sa amandmanom vijećnika Gorana Mavrinci koji je 

dostavljen pismenim putem i u privitku je Zapisnika.  

 Općinska naĉelnica na dostavljeni prijedlog amandmana daje oĉitovanje kojim se 

prijedlog amandmana ne prihvaća, nakon ĉega predsjedatelj daje prijedlog na usvajanje.  

 Temeljem izvršenog glasovanja, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je većinom 

glasova (9 ZA, 4 SUZDRŢANA, 1 PROTIV) donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 a)Donosi se Proraĉun Općine Ĉavle za 2019. godinu i Projekcija za 2020. i 2021. 

godinu.  

 

 b)Donosi se Plan razvojnih programa Općine Ĉavle za razdoblje 2019-2021. 

godine.  

 

Toĉka 4.  

Donošenje Odluke o izvršavanju proraĉuna Općine Ĉavle za 2019. godinu 

 

 Prijedlog Odluke o izvršavanju proraĉuna Općine Ĉavle za 2019. godinu vijećnicima 

je dostavljen uz materijal za sjednicu i u privitku je Zapisnika.  

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica.  

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju se je prijavio GORAN MAVRINAC.  

 Po provedenom raspravi predsjedatelj daje prijedlog odluke na usvajanje.  

 Temeljem izvršenog glasovanja dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je većinom 

glasova (9 ZA , 5 SUZDRŢANIH) donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o izvršavanju proraĉuna Općine Ĉavle za 2019. godinu.  
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Toĉka 5.  

Donošenje I. izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i ureĊaja 

komunalne infrastrukture za 2019. godinu 

 

 Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne 

infrastrukture za 2019. godinu vijećnicima je dostavljen uz materijal za sjednicu i u privitku je 

Zapisnika.  

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica.  

 Obzirom da se nitko nije javio za raspravu, predsjedatelj daje prijedlog odluke na 

usvajanje.  

 Po izvršenom glasovanju, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je većinom glasova 

(9 ZA, 4 PROTIV, 1 SUZDRŢAN ) donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donose se I. izmjene i dopune Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne 

infrastrukture za 2019. godinu.  

 

Toĉka 6.  

Donošenje Programa javnih potreba Općine Ĉavle za 2019. godinu iz podruĉja:  

a)socijalne skrbi i zdravstva 

b)sporta 

c)kulture 

d)predškolskog odgoja, naobrazbe i obrazovanja 

 

 Prijedlozi programa javnih potreba za 2019. godinu vijećnicima su dostavljeni uz 

materijal za sjednicu i u privitku su Zapisnika.  

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica.  

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: ĐURĐICA FUĆAK, 

GORAN MAVRINAC.  

 Po provedenoj raspravi, predsjedatelj daje prijedloge odluka na usvajanje.  

 Temeljem izvršenog glasovanja, dizanjem ruku predsjedatelj utvrĊuje da je većinom 

glasova (10 ZA, 4 SUZDRŢANA) donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Program javnih potreba Općine Ĉavle za 2019. godinu iz podruĉja:  

a)socijalne skrbi i zdravstva 

b)sporta 

c)kulture 

d)predškolskog odgoja, naobrazbe i obrazovanja.  

 

Toĉka 7.  

Donošenje odluke o rasporeĊivanju sredstava za rad politiĉkih 

stranaka zastupljenih u sazivu Općinskog vijeća za 2019. godinu 

 

 Prijedlog Odluke o rasporeĊivanju sredstava za rad politiĉkih stranaka zastupljenih u 

sazivu Općinskog vijeća za 2019. godinu vijećnicima je dostavljen uz materijal za sjednicu i u 

privitku je Zapisnika.  

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica.  
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 Obzirom se nitko nije prijavio za raspravu, predsjedatelj daje prijedlog Odluke na 

usvajanje.  

 Po izvršenom glasovanju, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka rasporeĊivanju sredstava za rad politiĉkih stranaka 

zastupljenih u sazivu Općinskog vijeća za 2019. godinu.  

 

Toĉka 8.  

Program korištenja sredstava naknade za zadrţavanje nezakonito 

izgraĊenih zgrada u prostoru za 2019. godinu 

 

 Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za zadrţavanje nezakonito izgraĊenih 

zgrada u prostoru za 2019. godinu vijećnicima je dostavljen uz materijal za sjednicu i u 

privitku je Zapisnika.  

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica.  

 Obzirom se nitko nije prijavio za raspravu, predsjedatelj daje prijedlog na usvajanje.  

 Po izvršenom glasovanju dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Program korištenja sredstava naknade za zadrţavanje nezakonito 

izgraĊenih zgrada u prostoru za 2019. godinu.  

 

Toĉka 9.  

Program utroška sredstava šumskog doprinosa za 2019. godinu 

 

 Prijedlog Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2019. godinu vijećnicima 

je dostavljen uz materijal za sjednicu i u privitku je Zapisnika.  

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica.  

 Obzirom se nitko nije prijavio za raspravu, predsjedatelj daje prijedlog na usvajanje.  

 Po izvršenom glasovanju dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Program utroška sredstava šumskog doprinosa za 2019. godinu.  

 

Toĉka 10.  

Donošenje odluke o uvjetima i naĉinu drţanja kućnih ljubimaca 

i naĉinu postupanja s napuštenim i izgubljenim ţivotinjama te 

divljim ţivotinjama 

 

 Prijedlog Odluke o uvjetima i naĉinu drţanja kućnih ljubimaca i naĉinu postupanja s 

napuštenim i izgubljenim ţivotinjama te divljim ţivotinjama vijećnicima je dostavljen uz 

materijal za sjednicu i u privitku je Zapisnika.  
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 Uvodno dopunsko obrazloţenje daju općinska naĉelnica, proĉelnica upravnog odjela i 

komunalni redar.  

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: STANISLAV 

ŢEŢELIĆ, GORAN MAVRINAC, RAJNA BROZNIĆ, SANDRA MOHORIĆ, MARIJANA 

MAVRINAC.  

 Tijekom rasprave vijećnica Marijana Mavrinac iznosi prijedlog amandmana na koji se 

je općinska naĉelnica oĉitovala u smislu da se isti prihvaća te tako ispravljen tekst daje na 

usvajanje.  

 Po izvršenom glasovanju, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o uvjetima i naĉinu drţanja kućnih ljubimaca i naĉinu 

postupanja s napuštenim i izgubljenim ţivotinjama te divljim ţivotinjama.  

 

Toĉka 11.  

Donošenje odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi 

izmjena i dopuna Detaljnog plana ureĊenja „SC Mavrinci“ 

 

 Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi izmjena i dopuna 

Detaljnog plana ureĊenja „SC Mavrinci“, vijećnicima je dostavljen uz materijal za sjednicu i 

u privitku je Zapisnika.  

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica.  

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju se je prijavio: GORAN 

MAVRINAC.  

 Po provedenoj raspravi, predsjedatelj daje prijedlog Odluke na usvajanje.  

 Temeljem izvršenog glasovanja, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o izradi izmjena i dopuna 

Detaljnog plana ureĊenja „SC Mavrinci“.  

 

Toĉka 12.  

Donošenje odluke o IV. Izmjenama i dopunama Statuta Općine Ĉavle 

 

 Prijedlog IV. izmjena i dopuna Statuta Općine Ĉavle vijećnicima je dostavljen uz 

materijal za sjednicu i u privitku je Zapisnika.  

 Predsjedatelj u uvodu ĉita oĉitovanje Odbora za statut koji je dao pozitivno oĉitovanje 

na iznijeti prijedlog.  

 Dopunsko obrazloţenje daju općinska naĉelnica i proĉelnica upravnog odjela.  

 U nastavku, predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: MARIJANA 

MAVRINAC, GORAN MAVRINAC.  

 Po provedenoj raspravi predsjedatelj daje prijedlog Odluka na usvajanje.  

 Temeljem izvršenog glasovanja, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 
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O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o IV. izmjena i dopunama Statuta Općine Ĉavle.  

 

Toĉka 13.  

Dostava izvješća o radu Automotodroma Grobnik za 2018. godinu 

i Plan ulaganja za 2019. godinu 

 

 Izvješće o radu i Plan ulaganja automotodroma Grobnik vijećnicima su dostavljeni uz 

materijal za sjednicu i u privitku su Zapisnika.  

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica.  

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: EDO ŢEŢELIĆ, 

GORAN MAVRINAC, ĐURĐICA FUĆAK, MARIJANA MAVRINAC, ALJOŠA 

ŢEŢELIĆ.  

 Po provedenoj raspravi predsjedatelj utvrĊuje da se Izvješće o radu za 2018. godinu i 

Plan ulaganja za 2019. godinu primaju na znanje.  

 

Toĉka 14.  

Donošenje odluke o potpunom oslobaĊanju od plaćanja komunalnog doprinosa 

 

 Prijedlog Odluka o potpunom oslobaĊanju od plaćanja komunalnog doprinosa 

vijećnicima je dostavljen uz materijal za sjednicu i u privitku je Zapisnika.  

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica.  

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: EDO ŢEŢELIĆ, 

MARIJAKA KOŠĈIĆ, GORAN MAVRINAC, ĐURĐICA FUĆAK, MIRKO VUKELIĆ.  

 Po provedenoj raspravi, predsjedatelj daje prijedlog Odluke na usvajanje.  

 Temeljem izvršenog glasovanja, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je većinom 

glasova ( 9 ZA, 5 SUZDRŢANIH) donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o potpunom oslobaĊanju od plaćanja komunalnog doprinosa.  

 

Toĉka 15.  

Donošenje odluke o obustavi isplate sredstava za redovito godišnje 

financiranje iz proraĉuna Općine Ĉavle za stranku ARS 

 

 Prijedlog Odluke o obustavi isplate sredstava za redovito godišnje financiranje iz 

proraĉuna Općine Ĉavle za stranku ARS vijećnicima je dostavljeN uz materijal za sjednicu i u 

privitku je Zapisnika.  

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daju općinska naĉelnica i proĉelnica upravnog odjela.  

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: GORAN 

MAVRINAC, RAJNA BROZNIĆ.  

 Po provedenoj raspravi, predsjedatelj daje prijedlog Odluke na usvajanje.  

 Temeljem izvršenog glasovanja, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 
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O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o obustavi isplate sredstava za redovito godišnje financiranje iz 

proraĉuna Općine Ĉavle za stranku ARS.  

 

 

 ZAVRŠENO U 20, 30 SATI.  

 

 

 BILJEŢIO:       PREDSJEDNIK:  

       Doris Miculinić      Norbert Mavrinac 
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